
 

 

 

 

 
 

ZÁPIS Z ŘÁDNÉHO ZASEDÁNÍ AS UJEP ZE DNE 24. 04. 2024 
 

 
Místo konání:  
budova rektorátu UJEP, Pasteurova 3544/1,400 96 Ústí nad Labem 
 
Den a hodina konání:  
24. 04. 2024; 14:15 – 16:09 hod 
 
Přítomni:  
dle prezenční listiny, která je nedílnou součástí zápisu (30 přítomných z 40 členů AS UJEP, pozn. 
počet přítomných se měnil v návaznosti na příchody/ odchody přítomných senátorů a senátorek) 
 
   
Omluveni: 
 

AKAS –prof. PhDr. Jiří Škoda, Ph.D., MBA; doc. Ing. Nataša Náprstková, Ph.D.; Ing. Vít Černohlávek, 
Ph.D.; Mgr. Jan Píša, Ph.D.; Ing. Petr Hlaváček, Ph.D.; MgA. Jan Prošek, Ph.D. 

SKAS – MgA. Martin Krupa; Kryštof Fišer, Bc. Adam Kreisinger 
 
Neomluveni: / 
 
Hosté:  
doc. Ing. Jaromír Cais, Ph.D., děkan FSI UJEP; Ing. Pavel Houška, tajemník FSI UJEP 
 
Vedení UJEP: 
doc. RNDr. Jaroslav Koutský, Ph.D., rektor; doc. Mgr. Pavel Raška, Ph.D., prorektor pro 
internacionalizaci; doc. PhDr. Vlastimil Chytrý, Ph.D., prorektor pro rozvoj a digitalizaci; RNDr. Alena 
Chvátalová, Ph.D., prorektorka pro studium;  doc. RNDr. Martin Balej, Ph.D., prorektor pro projekty 
Evropských strukturálních a investičních fondů; Ing. Leoš Nergl, kvestor 
 
Program:  
 
1. Schválení programu řádného zasedání AS UJEP dne 24. 4. 2024 
2. Schválení zápisu z řádného zasedání AS UJEP dne 27. 3. 2024 
3. Projednání Bilanční zprávy o plnění Plánu realizace Strategického záměru UJEP na období od roku 
2021 pro rok 2023 
4. Projednání Organizačního řádu UJEP 
5. Návrh rozdělení rozpočtu UJEP na rok 2024 
6. Návrh Střednědobého výhledu UJEP na léta 2025 a 2026 
7. Různé 

7.1 Informace vedení UJEP 
7.2 Informace o činnosti SKAS a prezentace aktivit Studentské unie UJEP  

 

1. Schválení zápisu z řádného zasedání AS UJEP dne 24. 4. 2024 

 
Usnesení: 
Akademický senát UJEP schvaluje navržený program řádného zasedání. 

 
Hlasování: 29 pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování 

usnesení schváleno 

 



 

 

 

2. Schválení zápisu z řádného zasedání AS UJEP dne 27. 3. 2024 

Usnesení: 

Akademický senát UJEP schvaluje zápis z řádného zasedání konaného dne 27. 3. 2024. 
 

Hlasování: 29 pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování 
usnesení schváleno 

 

3. Projednání Bilanční zprávy o plnění Plánu realizace Strategického záměru UJEP 
na období od roku 2021 pro rok 2023 

Členové AS UJEP předem obdrželi Bilanční zprávu o plnění Plánu realizace Strategického záměru 

UJEP na období od roku 2021 pro rok 2023. Předložený dokument okomentoval doc. PhDr. Vlastimil 

Chytrý, Ph.D. 

Usnesení: 
AS UJEP v souladu s odst. 2 čl. 12 Pravidel systému zajišťování kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi 
souvisejících činností a vnitřního hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností 
UJEP bere na vědomí předloženou Bilanční zprávu o plnění Plánu realizace Strategického záměru 
UJEP na období od roku 2021 pro rok 2023. 

Hlasování: 29 pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování 
usnesení schváleno 

 

4. Organizační řád UJEP 

Daný materiál okomentovala RNDr. Alena Chvátalová, Ph.D., která zdůvodnila potřebu jeho inovace. 

Tu je třeba uskutečnit v návaznosti na vznik Centra celoživotního vzdělávání UJEP, které zahájí svou 

činnost ve vazbě na realizaci projektu RUR, financovaného z Operačního programu Spravedlivá 

transformace. 

Usnesení:  
AS UJEP v souladu čl. 32 s odst. 3 větou první Statutu UJEP projednal a bere na vědomí návrh 
Organizačního řádu UJEP v předloženém znění.  

Hlasování: 29 pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování 
usnesení schváleno 

Před následujícím bodem jeden z přítomných senátorů opustil zasedání a zároveň se k zasedání připojil 
nově příchozí senátor. Počet přítomných senátorů a senátorek je 29. 

 

5. Návrh rozdělení rozpočtu UJEP na rok 2024 

Rektor UJEP předložil AS UJEP ke schválení návrh rozpočtu UJEP pro rok 2024. Návrh na rozdělení 

rozpočtu okomentoval kvestor UJEP, Ing. Leoš Nergl. Ing. Nergl informoval o postupu projednávání 

společných pravidel k tvorbě rozpočtu a jejich nastavení, k němuž došlo z iniciativy AS UJEP. 

Projednávání bylo realizováno za účasti zástupců jednotlivých fakult. 



 

 

Kvestor UJEP rovněž uvedl, že FSI aktuálně nedokáže vytvořit vyrovnaný rozpočet. Nejedná se však  

o první případ, kdy by se některá z fakult do této situace dostala. Děkan FSI požádal rektora UJEP o 

finanční výpomoc za účelem stabilizace rozpočtu součásti. Vedení UJEP proto společně s rozpočtem 

UJEP předkládá AS UJEP (viz usnesení II) ke schválení vratnou finanční pomoc pro FSI na dobu 

následujících tří let (pro rok 2024 v maximální výši 5 milionů Kč, pro rok 2025 3 miliony Kč a pro rok 

2026 nejvýše 2 miliony Kč) s tím, že uvedené částky nemusí být v průběhu let vyčerpány). Zmiňovanou 

situaci okomentoval děkan FSI, který zároveň prezentoval již nastavená i plánovaná opatření zacílená 

na stabilizaci finanční situace fakulty. Zároveň jsou vedena jednání o mimořádné podpoře fakulty 

s externími subjekty. 

Dne 15. 04. 2024 bylo uskutečněno setkání za účelem prezentace návrhu rozpočtu UJEP pro rok 2024. 

Na dané setkání byli pozváni všichni členové AS UJEP. Předseda EK AS, Ing. Patrik Balcar, informoval 

o průběhu zmiňovaného setkání, poděkoval vedení UJEP za jeho realizaci a konstatoval, že EK AS 

doporučuje AS UJEP schválit Rozpočet UJEP na rok 2024 v předloženém znění. 

 

Usnesení I: 

AS UJEP v souladu s § 9 odst. 1, písm. c) zákona o vysokých školách schvaluje rozpočet UJEP na rok 
2024 v předloženém znění. 

 
Hlasování: 25 pro, 0 proti, 4 se zdrželi hlasování 

usnesení schváleno 

Usnesení II: 

AS UJEP v souladu s § 9 odst. 1, písm. c) zákona o vysokých školách schvaluje poskytnutí návratné 
finanční výpomoci z FPP Rektorátu UJEP Fakultě strojního inženýrství UJEP pro rok 2024 do výše  
5 milionů Kč, pro rok 2025 do výše 3 milionů Kč a pro rok 2026 do výše 2 milionů Kč. 

Hlasování: 29 pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování 
usnesení schváleno 

 

Zasedání opustil jeden z přítomných senátorů, aktuální počet přítomných členek a členů AS UJEP je 
28. 

 

6. Návrh Střednědobého výhledu UJEP na léta 2025 a 2026 

Senátoři AS UJEP předem obdrželi Střednědobý výhled UJEP na léta 2025-2026. Předkládaný materiál 

okomentoval kvestor UJEP. Daný materiál byl taktéž prezentován na společném setkání dne 15.4.2024 

(viz bod výše), které bylo realizováno za účelem prezentování chystaného rozpočtu na rok 2024. EK AS 

doporučuje AS UJEP schválit Střednědobý výhled UJEP na období 2025-2026 v předloženém znění.  

 

 

Usnesení: 

AS UJEP v souladu s § 9 odst. 1, písm. c) zákona o vysokých školách schvaluje Střednědobý výhled 

UJEP na období 2025-2026 v předloženém znění. 

 
Hlasování: 28 pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování 

usnesení schváleno 



 

 

 

6. Různé 
6.1. Informace vedení UJEP 
Rektor UJEP informoval o: 
- procesu schvalování strategických projektů RUR a GETZ. V rámci projektu RUR už 

došlo k úspěšnému projetí všemi schvalovacími procesy. Rektor UJEP poděkoval doc. 

RNDr. Martinu Balejovi, Ph.D. za tříletou práci na zpracovávání projektu RUR; 
- průběhu cvičení AMOK a poděkoval všem zúčastněným. 
 

Ing. Jitka Elznicová, Ph.D. poděkovala vedení za prezentaci výsledků Auditu rovných 
příležitostí studujících na UJEP, který proběhl 17.4.2024. Na stránkách UJEP také existuje 
stránka, která se dané problematice věnuje: https://www.ujep.cz/cs/rovne-prilezitosti-na-ujep  
 
 

6.2. Informace o činnosti SKAS a prezentace aktivit Studentské unie UJEP 
- Ing. Patrik Balcar předal v úvodu slovo zástupcům Studentské unie UJEP (Michal 

Kuba a Ondřej Asztalos), kteří prezentovali aktivity a cíle činnosti unie, podobně jako 
plánované akce aj.  

- Předseda SKAS informoval o účasti (spolu s Matějem Hruškou) na Konferenci 
akademických senátorů a senátorek v Plzni (mezi hlavní témata patřila např. kvalita 
VŠ, AI na VŠ, udržitelný rozvoj aj.) a následně zmínil ukončení dotazníkového šetření 
vztahujícího se k Menze UJEP. Jeho výsledky budou prezentovány na dalším 
zasedání. 

- V závěru poděkoval M. Hruškovi za zprávu sociálních sítí a Ing. Elišce Nacházelové 
(člence EKAS UJEP) za zastoupení při projednávání návrhu rozpočtu UJEP. 

 

Příští zasedání AS UJEP se koná dne 29. 05. 2024 od 14:15 h 

Ze zasedání byl pořízen zvukový záznam 

 

Zapsala: PhDr. Barbora Lanková, Ph.D.  

 

Ověřil: Mgr. Zdeněk Svoboda, Ph.D., předseda AS UJEP 

https://www.ujep.cz/cs/rovne-prilezitosti-na-ujep







